
东凌玻璃珠坐垫精品,销售热线:0595-86890149

产品名称 东凌玻璃珠坐垫精品,销售热线:0595-86890149

公司名称 晋江市内坑镇东凌工艺座垫厂

价格 14.00/件

规格参数 品牌:东凌玻璃珠坐垫
型号:幸运花
规格:48*48

公司地址 中国 福建 晋江市
晋江市内坑镇晋南大桥边(深圳村)

联系电话 86 0595 86890149

产品详情

品牌 东凌玻璃珠坐垫 型号 幸运花
规格 48*48 材质 玻璃
风格 田园 样式 单人
框架材质 手工编 保修 6个月（年）
重量 1.5（kg） 可否定做 可以
贸易属性 内贸 扶手材质 无
内部填充物 气体 适用对象 成人
适用场合 客厅 材质类别 其他
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福建省晋江市东凌玻璃工艺坐垫厂:本厂系工贸为一体的私营企业,创建与1994年,专业生产玻璃珠汽车坐垫
,沙发坐垫及玻璃珠项链,佛珠,产品从原材料到成品一条龙生产,拥有很强的生产力,质量稳定,价格合理,交
货及时.工厂本着:诚信,平等,互惠的原则经营着企业.

dongling arts and crafts glass cushion factory in fujian jinjiang: our factory is a free enterprise of industry and trade that
found in 1994. we make a specialty of glass bead including automobile cushion, sofa cushion and glass bead , necklace,
rosaries and so on. our productions are made in one line from raw material to finished product. we have strong
productivity, and steady quality. besides, our prices are in reason, deliver the goods in time. honest, equality, mutually
beneficial are the manage principle of our corporation.

tel:0595—86890149; 86883907; fax:0595—88386088; liqunling 13906028558

http//www.donglinboli.cn e—mail:llqun@163.com
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